

欢迎 (Welcome)

欢迎来到创学院百科，前狗剩百科。信创设备相关的非官方百科全书。

狗剩`Godson`是龙芯`Loongson`的小名。

在这里，你可以了解龙芯相关的各种内容，包括但不限于处理器的型号，参数，历史。也可以获取各种使用龙芯的教程。

同时，我们也欢迎您向我们贡献内容，一起让龙芯变得更好!

Welcome to Chuang Academy wiki, unofficial wiki about "Xin Chuang" devices.

Godson is a nickname of Loongson.

Here, you can get various information about Loongson, such as models, spec, history evaluation. Also, you can obtain guides for using products powered by Loongson.

Meanwhile, any kind of contribution to the wiki is welcomed. Let's make Loongson better!

关于语言 (About Languages)

我们同时接受中文与英文内容，请使用你熟悉的语言进行编辑。

We accept both Chinese & English contents, please edit with you familiar language.

关于本站 (About)

本网站由一群龙芯爱好者组建，其初衷是为龙芯爱好者们提供一个分享信息的平台。

This site was established by Loongson user group. Mainly for information sharing purposes.

详细介绍请移步至[关于 \(About\)](#) 条目。

From:

<https://wiki.chuang.ac.cn/> - 创学院百科

Permanent link:

<https://wiki.chuang.ac.cn/mainpage?rev=1663964295>

Last update: **2022/09/23 20:18**

